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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 21. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 19. 1. 2021 v 15:00 hod. 
on-line v prostředí Cisco Webex 

     

Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Tomáš Murňák, Tomáš Vojtíšek, Mgr. Vít Zeman, Ing. Eva Tylová, RNDr. Marcela 
Plesníková, Bc. Tomáš Štampach, Ing. Vladimír Schmalz, Ondřej Růžička (připojení 15.10 hod) 

Omluveni: Mgr. Jakub Lepš, Milan Maruštík 
Hosté: RNDr. Štěpán Kyjovský, ředitel OCP MHMP, Mgr. David Čuřík, OCP MHMP, Ing. Jaroslav Klusák, Ph.D., 

vedoucí oddělení energetického manažera   
Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní 

prostředí ZHMP      

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

5. Aktuální projekty oddělení energetického manažera 

6. Odpadová legislativa z pohledu státní správy 

7. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 16.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a pozvané 
hosty a dále konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové 
výboru byli řádně pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály. Omluvili se Mgr. Jakub Lepš a Milan Maruštík. 

2. Schválení navrženého programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Tomáš Murňák 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis z 20. zasedání výboru dne 16. 12. 2020 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 1 
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3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky byly rozeslány elektronicky v předstihu a nebyly k nim připomínky. Slovo 
si vzal pan náměstek Hlubuček a představil jednotlivé tisky. V diskusi byly zodpovězeny dotazy ke skládkování, 
provozu sběrných dvorů a likvidaci černých skládek. 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje ZHMP tisky Z-9027, Z-8933, Z-9022 a Z-8903 ke schválení  

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 2 

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

Předsedkyně výboru uvedla, že přehled tisků za období od 21. 12. 2020 do 18. 1. 2021 byl rozeslán elektronicky. Dále 
předala slovo náměstkovi primátora Ing. Petr Hlubučkovi k informaci o vybraných tiscích. V diskusi byl řešen tisk 
týkající se obnovy parku na Vítkově. 

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato jednohlasně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

5. Aktuální projekty oddělení energetického manažera 

Předsedkyně výboru předala slovo Ing. Jaroslavovi Klusákovi, Ph.D., vedoucímu oddělení energetického manažera. 
Ten výboru prezentoval hlavní činnosti a výstupy (klimatický plán hl. m. Prahy, EPC projekty na objektech v majetku 
hl. m. Prahy, OPŽP, pilotní projekt „komunitní výroba energie BD“, projekt Horizon 2020 – Score, program Elena  
– EIB, Modernizační fond). V diskusi bylo řešeno především financování a návratnost investic.  

6. Odpadová legislativa z pohledu státní správy 

Zástupce odboru OCP MHMP Mgr. David Čuřík představil novou odpadovou legislativu z pohledu dopadu na státní 
správu. Samospráva bude projednána v návaznosti na některém z příštích jednání výboru. Uvedl, že Česká republika 
přijímá téměř po 20 letech nový zákon o odpadech. David Čuřík dále konstatoval, že prozatím neexistuje prováděcí 
vyhláška o nakládání s odpady, což považuje za problém v rámci fungování OCP. Upozornil na enormní nárůst s tím 
spojené administrativy, jak pro magistrát, tak pro městské části, která není nijak kompenzovaná. V rámci 
připomínkového řízení bylo řešeno především přenesení kompetencí na odklizení černých skládek. Předsedkyně 
výboru poděkovala za prezentaci a uvedla, že lhůta přechodného pro připomínky městských částí byla velice krátká. 
Dále konstatovala, že přechodné období mělo být podstatně delší. Poté se řešilo skládkování a problémy obcí s jeho 
eliminací.  

usnesení k bodu 6 

  6.1 výbor bere na vědomí informace o nové odpadové politice 

Přijato jednohlasně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

7. Různé 

Ing. Eva Tylová požádala ředitele OCP MHMP Kyjovského o zařazení prezentace ohledně tříděného odpadu na jedno 
z dalších jednání výboru. Na výzvu paní předsedkyně Mgr. Zeman navrhl projednat problematiku světelného smogu 
na příštím zasedání výboru.  

 
 

 
RNDr. Jana Plamínková 

předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 

Tomáš Murňák 
ověřovatel zápisu, místopředseda Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 


